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UNGDOMSSKOLEBESTYRELSEN

orden
22.09.201 4.

Kl. 18:00—21:00 incl, spisning.

41

Ungdomshuset, Grønnegade 40, 5600 Faaborg.

Ungdomsskolebestyrelsen
Kommunalbestyrelsen: Bo L. Petersen(formand)
Kommunalbestyrelsen: Ib Ingildsen
LO: Flemming Sørensen
Fynsland: Tina Ellegaard
Medarbejderrep: Lars K. Mosgaard
Medarbejderrep: Keld Andersen
Elevrep: MmieMønrsWfelflt Scv~-zz «L-’Lz-c~c.
Elevrep: OttveriDuhTtthl1lt~Eja’hI31ifi C
Sekretær: Susanne Sommer
For foficeoplysningsudvalget deltager Bo L. Petersen
Sekretær er Susanne Sommer

Poul A. Larsen, Mia H. Pedersen, Karl Top, John Lademann
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Punkt 316. Året, der gik, samt start på den nye sæson ved Bo Petersen (Afdeling]

og Susanne Sommer
2013-2014 var elevtalsmæssigt en super god sæson, med det højeste elevtal
nogen sinde nemlig 2.423.
Det var også den sæson, hvor vi blev indstillet til flest besparelser.
Folkeskolereformen gjorde juniorklubberne overflødige.
Heltidscenteret blev nedlagt, da der ikke blev henvist nok elever.
Der kom en demografisk budgetnedskrivning.
Den ny sæson starter godt. Der er pt. 993 cpr-elever, hvilket er rigtigt godt
på dette tidspunkt af året.
Vi kan endnu ikke se, om skolereformen få indflydelse på elevernes brug af
ungdomsskolen.
Vi tager en dialog om forventningerne til den kommende sæson.
Kommentarer:
Spørg eleverne om, hvor de hører om ungdomsskolen
Forslag om at bruge mere PR-tid i 7. klasse
Vis videoer, vis alsidigheden, vis hjemmesiden og arbejd med den, fortælle i
klasserne. Kan de unge tage med ud. Har vi nogle ambassadører som deler
gode hold på Facebook, reminder på SMS. Interessegrupper, så man kun får
relevante SMS-er.
Beslutning:
Vi arbejder videre med de gode ideer.

Punkt 317. Høringssvar Budget 2015 ved Bo Petersen
Formanden gør rede for overvejelserne, der ligger til grund for
høringssvaret.
Susanne Sommer og Mia H. Pedersen supplerer med information om
medudvalgets høringssvar.
Beslutning:
Der er usikkerhed om budgettet, der er forskellige tal. Der nedsættes et
udvalg, som stiller spørgsmål til økonomiafdelingen.
Der sendes en kopi af MED-udvalgets høringssvar til bestyrelsen.

Punkt 318. Ny brochure på gaden ved Poul og Karl
Den nye brochure fremlægges og kommenteres.
Den nye ungdomsskolereklame film vises.
Kommentarer:
Fin film, som vi sender til kommunalbestyrelsen — mere kunst ind, hold fra
hele kommunen, Elever med til nøglepersonmøde. Ram den rigtige
målgruppe med filmen.
God brochure — forslag om QR-kode med en lille beskrivelse. Der kommer
en lille brochure i foråret med sommeraktiviteterne.
Plakat for ridning, artikel fra U-Art.

Punkt 319. Ungdomsskolen og skolereformen ved Bo Petersen, Susanne
Sommer og John Uadeniann. side 2’
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Der orienteres om det samarbejde med folkeskolerne, der foregår pt. [AfdelinyJ

Kommentarer:
Godt samarbejde med Toftegårdskolen, Sundskolen og musikskolen
omkring byrumsmusical 2015. Der er også lavet fælles valgfag i motorlære
og idræt.
Alle skoler med overbygning har fået tilbud om ekstra matematiktilbud —

kun Broskolen og Carl Nielsen har vist interesse. Vi håber at kunne udbygge
tilbuddet i de kommende år.

Punkt 320. SSP-årsberetning ved Karl Top
Hovedpunkter gennemgås.
Forslag om, at den nye bestyrelse på næste møde hører nærmere om, hvad
SSP beskæftiger sig med, samt kriminalitetsudviklingen på landsplan og i
kommunen.
Kommentarer:
Kriminaliteten er meget faldende. Generelt er vores kommune inde i en
meget positiv udvikling, undtagen på alkoholområdet.
Beslutning:
Vi skal have sundhedsudvalget i tale mht. at få det brede overblik på
forebyggelsesområdet.

Punkt 321. Samarbejdet på børne- ungekulturområdet i Faahorg.
Susanne Sommer orienterer fra opstartsmøde.
DrØftelse af ungdomsskolens engagement i denne sammenhæng.
Herunder omrokering af aktiviteterne i Ungdomshuset og på Bangsbo.
Kommentarer:
Forslag om at klub og værkstedsaktiviteterne ligger på Bangsbo,
kulturundervisningen ligger på Byskolen.
Beslutning:
Der arbejdes videre med området.

Punkt 322. Orientering om ungdomsklubberne ved Susanne Sommer
Klubleder Søren Bireh skriver: Vi er startet godt op her i den nye sæson.

Der er kommet nye medarbejdere til, som møder på arbejde med masser af

entusiasme og energi. Vi har i haft et flottere fremmøde i klubberne i år, end

vi havde på samme tidspunkt sidste år.

Indmeldte!

• Ringe 66

• Broby27

• Ungdomshuset 14

• Årslev 18 Sde 3L
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• Gislev 32 [Afdeling]

Nu er vi på vej mod efteråret og vinteren, så stiger antallet af unge i

klubberne også. Vores indmeldelsesprocedurer er lidt anderledes i år end

sidste år. I år kan den unge melde sig til i klub direkte på vores hjemmeside,

hvorimod sidste år skulle man have tilmeldings planket med hjem. Nu bliver

den sent på mail, og de unge har den med tilbage i klubben underskrevet.

Derudover er vii gang med at tage fat i nogle nye initiativer, hvor vi skal

have struktureret, hvad den enkeltes medarbejders opgave er i klubben.

Sidste år havde vi 364 aktive unge i ungdomsklubberne.

Mvh Søren

Kommentarer:

Vi følger udviklingen i Faaborg

Punkt 323. Visionstovholder ved Susanne Sommer og Mia H. Pedersen.
I mht. drøftelsen om en visionstovholder skal vii forhold til budgettet pt.
vente med at bruge penge til ekstraindsatser i år.
Desuden foreslår vi at afvente budget 20l5’s udfald.
Beslutning:
Der arbejdes videre med at finde en tovholder

Punkt 324. Orientering ved alle
Formanden

Ungdomsskoleinspektøren
• Evaluering af kunstprojekt

Kører godt, men der mangler netværket med de individuelle
kunstnere

Souschefen
• Vi sluttede sidste år med et elevtal på 2423 Sidste år 2349
• Elevtal Cpr-tal: 1.004/ Holdelevtal: 1.245

Forretningsføreren
• Budgetopfølgning

Budget gennemgået, der mangler en del tilførsler
• Fravær

1,6 gennemsnit for hele kommunen på 5,6

Afdelingsleder for SSP
• IT-høringssvar

Fint oplæg, men det er afhængigt af, at TT-afdelingen magter
opGaven.b side 4’



n

FAABORC-M I DTFYN
1(0 MM UN E

[Afdeling]

Afdelingsleder for dagundervisning
• Der arbejdes på at oprette lærerarbejdspladser
• Udfordret på elevgruppen og den længere skoledag og

arbejdstidsaftalen/omlægningen

Kommunalbestyrelsesrepræsentanterne
• Intet at bemærke

Repræsentanterne for organisationer med interesse for ungdomsarbejdet
• Intet at bemærke

Medarbejderrepræsentanterne
• Orientering fra MED-Udvalget

Den længere skoledag er en udfordring.
Det bliver sværere at få de individuelle skemaer til at hænge
sammen, så besparelserne gør det sværere at holde på kvalificeret
arbejdskraft.

Elevrepræsentanterne
• Fin debut

Punkt 325. Evt, ved formanden
•

Kommende møder / punkter
Datoer er mandag 22.19. + torsdag den 23./lO. + tirsdag den 25./I 1. +

mandag den 2./2. + mandag den 23.13. + mandag den 1.16.

• Gennemgang af hjemmesiden
• Visionstovholder

Punkt 326. Godkendelse af mødereferat ved formanden

Beslutning:

Underskrifter
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___________________ [Afdeling]
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